

Jacobson Pharma Corporation Limited 雅各臣科研製藥有限公司

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)
(於開曼群島註冊成立的有限公司)
(Stock Code 股份代號: 2633)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

4 July 2025

Dear Registered Shareholder(s),

Jacobson Pharma Corporation Limited (the "Company")

- Notice of publication of 2024/2025 Annual Report, Circular, Notice and Proxy Form of Annual General Meeting (the "Current Corporate Communications")

The English and Chinese versions of the Company's Current Corporate Communications are now available on the Company's website at www.jacobsonpharma.com and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited at www.hkexnews.hk respectively (the "Website Version"). The Company strongly recommends you to access the Website Version of the Current Corporate Communications and all future Corporate Communications in printed form, the Current Corporate Communications are enclosed.

If you for any reason have difficulty in receiving email notification or gaining access to the Website Version of the Current Corporate Communications and would like to receive the Current Corporate Communications and all future Corporate Communications in printed form, please complete, sign the enclosed Reply Form and return it to the Company's branch share registrar in Hong Kong, Tricor Investor Services Limited (the "Branch Share Registrar") at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong by post using the provided prepaid mailing label (no stamp is needed if posted in Hong Kong) or by email to 2633-ecom@vistra.com. The Company will promptly upon your request send the Current Corporate Communications to you in printed form free of charge.

It is the responsibility of registered shareholders to provide a functional email address. If you have not provided your email address to the Company or need to update your email address, the Company recommends you to provide your email address by completing, signing the enclosed Reply Form and returning to the Branch Share Registrar at the above-mentioned address by post or by email to 2633-ecom@vistra.com. If the Company does not have your functional email address, until such time that the functional email address is provided to the Branch Share Registrar, you will be unable to receive via email notices of publication of the Website Version of Corporate Communications ("Notice of Publication") and Actionable Corporate Communications in printed form.

Should you have any queries relating to this notification, please call the Branch Share Registrar's telephone hotline at (852) 2980 1333 from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday (excluding public holidays).

Yours faithfully,
For and on behalf of
Jacobson Pharma Corporation Limited
Yim Chun Leung
Executive Director

Notes.

- 1. Corporate Communications include any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities or the investing public, including but not limited to (a) the directors' report and its annual accounts together with a copy of the auditor's report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.
- Actionable Corporate Communications refer to any corporate communications that seek instructions from the shareholders of the Company on how they wish to exercise their rights or make elections as the Company's shareholders.

各位登記股東:

雅各臣科研製藥有限公司(「本公司」)

一刊發二零二四/二零二五年年報、通函、股東週年大會通告及代表委任表格(「本次公司通訊」)的通知

本公司的本次公司通訊之中、英文版本已分別上載於本公司網站(www.jacobsonpharma.com)及香港聯合交易所有限公司網站(www.hkexnews.hk)(「網站版本」)。 我們建議 閣下閱覽本公司本次及日後所有公司通訊(網結1)的網站版本。如 閣下已選擇收取公司通訊的印刷本,隨函附上本次公司通訊。

如 閣下因任何理由無法以電子郵件方式收取或閱覽本次公司通訊的網站版本及欲索取本次公司通訊及日後所有公司通訊的印刷本,請填妥及簽署隨附之回條,並以已預付郵費的郵寄標籤寄回本公司之香港股份過戶登記分處卓佳證券登記有限公司(「股份過戶登記分處」)(地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓)(如在香港投寄毋須貼上郵票),或電郵至2633-ecom@vistra.com。本公司會因應 閣下之要求立即寄上本次公司通訊的印刷本,費用全免。

登記股東有責任提供有效的電子郵件地址。如 閣下尚未提供 閣下之電子郵件地址予本公司,或需更新 閣下之電子郵件地址,本公司建議 閣下填妥及簽署隨附之回條,並按上述地址以郵寄方式交回本公司的股份過戶登記分處或以電郵方式發送至2633-ecom@vistra.com。如果本公司沒有收到 閣下的有效電子郵件地址,閣下將無法透過電子郵件方式收取以電子方式發送的公司通訊網站版本的登載通知(「登載通知」)及可供採取行動的公司通訊(網注2)。本公司只能以印刷本方式向 閣下發送登載通知及可供採取行動的公司通訊之印刷本,直至股份過戶登記分處收到 閣下有效的電子郵件地址為止。

倘 閣下對本通知有任何查詢,請於星期一至星期五(公眾假期除外)上午9時至下午6時,致電股份過戶登記分處熱線(852)29801333。

代表 雅各臣科研製藥有限公司 執行董事 嚴振亮 謹啟

二零二五年七月四日

附註

- 1. 公司通訊包括本公司發佈或將予發佈以供其任何證券持有人或投資大眾參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於(a)董事會報告、公司年度帳目連同核數師報告以及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c)會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。
- 2. 可供採取行動的公司通訊是指任何涉及要求本公司股東指示其擬如何行使其有關股東權利的公司通訊。

REPLY FORM 回條																																																					
Го :	(Stock Code: 2633) ((Incorporated in the Cayman Islands with limited liability) (c/o Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre,														雅各臣科研製藥有限公司(「本公司」) (股份代號:2633) (於開曼群島註冊成立的有限公司) 經卓佳證券登記有限公司 香港夏慤道16號 遠東金融中心17樓																																						
Part 甲音	Š		本)	/	我们	門現	欲	以	下歹	削力	式式	[收]	取2	本次	公》	司;	通言	迅	支目	後	所	有	公言	可通	揺	之日	印刷	本	: :	•									prii	nte	d fo	rm	in th	ie m	nar	ner	ind	icate	ed t	belov	v:		
Pleas	se mai	k"	✓"	in ()N	LY	0	NE	of	th	e f	oll	ow	ing	, bo	xe	s i	清彳	從 -	下	列;	選	擇	中	,值	重右	ΕĮ	中	1 —	個	空	格	內:	劃_	ĿΓ	/	」號	į)															
	I/We would like to receive a printed copy in the English language only; OR 本人/我們現欲收取一份 英文印刷本;或																																																				
		I/We would like to receive a printed copy in the Chinese language only; OR 本人/我們現欲收取一份中 文印刷本;或																																																			
	I/We would like to receive a printed copy in both the English language and the Chinese language. 本人/我們現欲收取英文和中文各一份印刷本。																																																				
Part 乙音																																							elec 登載				m vi	a th	he	emai	il a	ddre	ss t	belov	v:		
Т		Π	Π	Τ	Τ	Т		Г	Т	\neg	_	Т	Т	\neg	Г	Τ	Т		Τ	Т		Γ	Т	Т		Т	Т	Т			Т	Т	П		Π	Т	Т		l .	Т	Т	Т	Т	Т	_	I	Т	Τ	Т	Т	Т	П	\neg
<i>請以</i> Name	Please provide the email address in English Capital Letters) 請以英文正楷填寫電郵地址) Signature: 安東姓名: (Please use BLOCK LETTERS 請用正楷填寫) 簽名:																																																				
Addre 也址																																									(Ple	ease	e use	2 B1	LO	CK I	LE:	TEF	RS i	請用	正相	皆填	寫)
Contact telephone number: Date:																																																					
Notes A	Please 2633- 請以 Please the re 請署 The a requir 上 If bot	ecom 妥 con giste 黄 bove fed if m	n@vi @簽nplete r of r 寫有 in str a sh 示	tra.c 本 this nemb 表 uction	eom. 表格 formers ers on fo	,並 of th 回條 r par pref 有效	early e C 上 rt A	隨 y. A omp	村已 any f bany 未有 ll be	預 forn in 作 va inue	付郵 n wi resp 出 lid t	郵費 ith no ect o 選擇 unles ceivin veivin	的 in of the sss b	郵 寄 dica he jo he jo print print或	子標 ated oint h Signated of grever ted of ted of ated of	籤月 cho nolc i oke opy	貼於oice, ding do of ed or	信 wit sho 有 r su futu	封」 h no ould 正确 pers	上, o sig l sig m m sede Corp	寄 gnat n oi 填 d o	回本 ture n th s r ur te (公 or	司之 other orm i 屬 無 expir mun 後	之香 rwis in o 無效 red iicat	港 se in rder on t	股份 to b 口屬 he la	Mectly ectly e va 聯名 ast d	・ 戸登y con alid. 名股 lay o	記mple 東, of the	分原eted ,則 e fo	態卓 shal 本回 llow	佳謡 l be 可條 ing	養券 void 須按 finar 股東	登記 d. If 安本 ncial 東希	已有 you 公 i yea	限型 r sha 司股 ar of	京ares 東 the	,或 are l 名冊 : Con	電 held 上耳 npar 後自	郵至 in jo 辦名 ny (w	2633 int r 持有 hich	3-eco name: i 之月 i 訊 fi	m@ s, the 股份 is ea	vist ie sh 戶 arlie	ra.com areho 口, E er). Fi	m。 olde 由其 urth	r who: 姓名 er req 要做	se n 到 jues	name s 於首 t in w	tand 位的 ritin 書面	ls firs 力股リ g wi i請オ	st on 東簽 ill be 求。
	sharel 若	nolde 司 ne rei e dee 責過we e avo	Treq 訊的 spons med 任 授 oidan 疑問	jesti 英 ibili unti 供 記 e o	ng fe 文 ty of l such 対 提 dou	or a p the th tir th th th th th th th th th th	prin 中 sha ne y ne y e f	ted 文 rehe whe 型 且 ne	forn 版 de olde n su 件 可 ac 的 任	m of crs to ch s b b ch s ch s ch s ch s	f any o pro share 電 pt an	y ver povid rehol 音子 sr ny 手	rsion 份de en lder 本 本 即 peci	n(s) 文作 mail has 公地 in al in	of th 牛,」 l add prov 上為 struc 夫,方	ne C pres: res: mide 無止 ctio	Corp 公司 s tha ed a 使 ons v	ora] 通 at is vali (的 writt	te C 訊 fur id ar ten 平	Com 的英 nction nd f on t on t	mur 文 onal unc 件 his	版; l. If tion 地址	tion 本及 the al e 止或 n.	s. 中: Con mail 所打	文 fl mpai l add 提 供	反本 ny d dres t的	的印 loes i s to t 電子	印刷 not j the S	版 z poss Shar 件 坦	本將 ess t e Re b址	寄 the gis 無	給 要 emai trar, 改,」	求到 il ad to ha 則該	索取 dress ave e 形	.任- s of elect 東將	一版 a sh ed t 被	(本/ nareh to rec 視為	公言 nold ceiv 日	引通i er or e a n 選擇	讯印 the otic 以	刷版 ema e of j 郵寄	反本 il ad oubli 方ェ	的 股 dress icatio 大接口	東。 pro pn of 收公	。 ovide f the	ed is Corp 通訊	not pora 網 i	functi te Coi 占版自	iona mmi 的 通	il, suc unicat [知,	h sha ions 直至	areho by p 慈慈	older oost. 股東
	direct notice 公司 摘要 Action sharel	of n 通報告 nable	eetii 包扣 ;(b Cor	t and g; (c 本 中	l its l) all 引報 e Co	annu listin 發作 告乃 mm	ial : g d f 或 及 (女 unio	acco pcui 將 即適 catio	ount men 子 動 i 用 i	s to t; (e 後作) 中 refe	geth () a (以付 期有 r to	ter v circu 供 其 商 要 any	vith ular 任報 / co	a c ; and 何言 告;	opy d (f) 登券 (c)	of a p 會 e	the i roxy 有 通 imui	aud y fo 或 适告 nica	itor rm. 投 ; (d	's ro 資フ d) 上 ns th	epo 大衆 : 市 nat s	rt a 文 文 seek	nd,, 照耳 件;	when 成採 (e) truc	re a 取 通 tion	ppli 行動 as fr	b的 及 (f om t	e, it: 任何 f)代 he s	可文 元表多 share	mma 件, 委任 hold	其 表 ders	finan 中包 格。 of tl	ncial L括 f he C	repo 但不 Comp	ort; 、限力 oany	(b) 於 (on	the i a) 董 how	inte 事 the	rim r 會報 y wi	epo 是告 sh t	rt and 、公 o exe	l, wl 司年 rcis	here E度申 e thei	ıppli E∃ ir riş	ical 連 ghts	ole, it 同核 or m	s su 數自 iake	mmai 币報 包 electi	y ir 量以 ions	terim 及(女 ; as th	rep 日適 e Co	ort;(用)。 ompa	(c) a 財務 iny's

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT 収集個人資料聲明

"Personal Data" in this statement has the same meaning as "personal data" defined in the Personal Data (Privacy) Ordinance, Cap. 486 (the "**PDPO**"), which may include but not limited to your name, contact telephone number, email address and mailing address. Your supply of Personal Data is on a voluntary basis for the purpose of receiving Corporate Communications in the manner chosen. Your Personal Data will be retained for such period as may be necessary for our verification and record purposes. You have the right to request access to and/or to correct the respective Personal Data in accordance with the provisions of the PDPO. Any such request for access to and/or correction of the Personal Data should be in writing by either of the following means: 本尊明中所指的「個人資料」具有香港法例第 486 章《個人資料《應》條例/丁《私廳條例》中「個人資料」的涵義,包括但不限於 閣下的姓名、聯絡電話號碼、電子郵箱地址和郵寄地址。 閣下是自願向本公司提供 閣下的人資料,以便以 閣下所建之方式接收公司通訊。 閣下的個人資料解在適當期間保留作核實及記錄用途。 閣下有權根據《私隱條例》的條文要求查閱及/或修改 閣下的個人資料。任何該等要求均須以書面方式透過以下途徑提出: Data Privacy Officer By mail to:

By email to:

Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre 16 Harcourt Road, Hong Kong

is-enquiries@vistra.com

Actionals Companies Communication Communica

經郵寄:

個人資料私隱主任 卓佳證券登記有限公司 香港夏慰道16號

遠東金融中心17樓 is-enquiries@vistra.com

Please cut the mailing label and stick it on an envelope to return this Reply Form to us.

No postage is necessary if posted in Hong Kong.

閣下寄回本回條時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票。

Mailing Label 郵寄標籤

Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼: 10 GPO Hong Kong 香港

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT 收集個人資料聲明